



### Terms & Conditions

- This offer is not valid for customers who have an existing Emirates NBD credit card and have applied for a second one.
- The YouGotaGift voucher code will be sent to the customer's registered email and can be redeemed online through the official YouGotaGift website and app only.
- The value of the voucher will depend on card applied for and the specific campaign under which the application is made.
- All applications are subject to approval at sole and absolute discretion of Emirates NBD.
- Please read the Emirates NBD terms and conditions before you apply for the card.
- This offer is not valid in conjunction with any other promotion.
- The offer is not valid for any supplementary cards.
- Eligible Customers will receive the voucher within 45 days after the first statement.
- The voucher amount can be redeemed through the YouGotaGift website.
- The voucher will be valid for a 1-time redemption per user.
- The voucher cannot be reversed once the credit has been redeemed on any of the platforms.

### الشروط والأحكام

- لا يسري العرض على العملاء الذين لديهم بطاقة ائتمانية حالية من بنك الإمارات دبي الوطني وتقدموا بطلب الحصول على بطاقة ثانية.
- سيتم إرسال رمز قسيمة YouGotaGift إلى عنوان البريد الإلكتروني للعميل المسجل لدى البنك وسيتمكن الاستفادة منه من خلال الموقع الرسمي أو التطبيق الخاص بـ YouGotaGift فقط.
- تعتمد قيمة القسيمة على البطاقة التي تم التقدم بطلب الحصول عليها، وعلى الحملة المحددة التي تم تقديم الطلب من خلالها.
- تخضع جميع الطلبات للموافقة وفقاً للتقدير وسيتم ذلك حسب التقدير المطلق لبنك الإمارات دبي الوطني.
- يرجى قراءة جميع شروط وأحكام بنك الإمارات دبي الوطني قبل التقدم بطلب الحصول على البطاقة.
- لا يسري هذا العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي آخر.
- لا يسري العرض على أي من البطاقات الإضافية.
- سيستلم العملاء المؤهلون للعرض القسيمة ذات الصلة في غضون 45 يوماً تبدأ من تاريخ إصدار كشف الحساب الأول.
- يمكن استرداد قيمة مبلغ القسيمة على الموقع الإلكتروني الرسمي لـ YouGotaGift
- يمكن لكل مستخدم الاستفادة من القسيمة لمرة واحدة فقط.
- لن يمكن عكس تقييد قيمة القسيمة بمجرد أن تتم عملية استرداد الرصيد من قبل العميل على أي من منصات الإنترنت المذكورة أعلاه.



- If you have more than one eligible voucher applied to your account when you place an order, the vouchers will be redeemed in order of their expiry date, with the voucher expiring the earliest redeemed first.
- The vouchers cannot be redeemed in conjunction with any other offer.

• إذا كان للعميل أكثر من قسيمة واحدة مؤهلة تم إضافتها إلى حسابه عند تقديم طلب، فسيتمكنه الاستفادة من القسائم حسب ترتيب تاريخ انتهاء الصلاحية، حيث سيتم الاستفادة من القسائم التي تنتهي صلاحيتها في الوقت الأقرب وهكذا دواليك.

• لن يمكن الاستفادة من القسائم بالتزامن مع أي عرض آخر.

#### How to redeem your voucher:

- **Step 1:** Please enter the details as requested, including your name, mobile number and email on the YouGotaGift website or app.
- **Step 2:** You will receive an OTP on the mobile number or email provided.
- **Step 3:** Enter the digits to verify your details.
- **Step 4:** Select the amount that you would like to redeem and confirm.

#### كيفية استبدال قيمة القسيمة:

- **الخطوة 1:** قم بإدخال التفاصيل بالشكل المطلوب - الاسم ورقم الهاتف المتحرك وعنوان البريد الإلكتروني.
- **الخطوة 2:** سيتم إنشاء كلمة مرور صالحة لمرة واحدة OTP.
- **الخطوة 3:** قم بإدخال كلمة المرور الصالحة لمرة واحدة لإتمام عملية التحقق من التفاصيل الخاصة بك.
- **الخطوة 4:** اختر العلامة التجارية والمبلغ الذي ترغب في استرداد قسيمتك فيه.

Please note, each brand or merchant has their own terms and conditions which is available on the first page after selecting the vendor/merchant.

يرجى الملاحظة: إن لكل علامة تجارية أو متجر الشروط والأحكام الخاصة به (الشروط والأحكام موجودة في الصفحة الأولى بعد مرحلة اختيار البائع / التاجر).